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Närvarande: Anders H, Jesper W, Anders B, Emma A-H, Linda M, Jimmy H, Joakim J, Ingela N-
H 
 

§1 Anders hälsade alla välkomna och förklarade mötet öppnat 

§2 Sekreterare: Jesper W, justerare: Jimmy H 

§3 Föregående protokoll: inga synpunkter kom upp 

§4 Status padelprojektet: Den ursprungliga kalkylen håller förmodligen inte längre med 
avseende på bokningsläget (folk vill spela inomhus, många hallar i närområdet). Det saknas 
dessutom mellan 150–200 kkr i sponsringspengar för finansiering. Styrelsen beslutar därför 
att lägga ned planerna på en padelbana på Åbyvallen. Alternativ för användning av 
bygdepengen som ursprungligen avsattes till detta kan vara en discgolfbana vid/runt 
Åbyvallen, ”introduktionsträffar” med inhyrda ledare för boule och/eller pickleboll, röja stenar 
vid pulkabacken, uppgradera utegymmet. Anders tar in en offert på diskgolfkorgar. Därefter 
kollar Emma med byns övriga föreningar om det är ok att använda ”padelpengen” till annat. 

§5 Uppstart lag 15/16 och 17/18: uppstarten är framflyttad till 2 mars. Anders gör ett inlägg 
på FB angående detta. 

§6 Erbjudande till lagkassorna: Anders har blivit uppvaktad av Ravelli för lagförsäljning. Han 
skickar detta erbjudande vidare till lagen men i fortsättningen får lagen själv leta upp lämpliga 
inkomstkällor (för att slippa ständig uppvaktning av försäljare) 

§7 Uppdatering av leverantör: XXL har uttryckt önskemål om att bli leverantör av 
föreningskläder. Av erfarenhet är det krångligt och kräver mycket tid att byta leverantör. 
Därför avböjer vi erbjudandet denna gång och ber dem återkomma nästa år. 

§8 Övrigt 

-Källarfönstren är nu utbytta. Tyvärr läste Ryds Glas fel i beställningen och monterade frostat 
glas mot planen istället för glasbetong. Vi accepterade detta mot att de monterade galler som 
skydd mot bollar. 
-Jimmy påminner Avent om arbetet med takhuven. 
-Vid öppning av Åbyvallen gör vi en inventering av underhållsbehovet av allaktivitetsplanen 
för att sedan kunna ansöka om pengar till detta. 
-Valborg 2022: vi siktar på att anordna Valborgsfestligheter som före pandemin 
-Anders har fått in offerter från Stribrands bygg för ombyggnad av klubbhuset samt montering 
av plexiglas framför väggmålningen. Dessa skickas vidare till kommunen. 
-Belysningen av grusplanen behöver justeras eller eventuellt flyttas för att få bättre 
ljusförhållanden vid träning. 
-Avbytarbåsen vid A-planen måste renoveras eller bytas ut 
-Anders gör ett utskick till alla berörda angående årsmötet. 
 

 

Nästa möte: 12 mars kl 11:00 på Ekerum (årsmöte) 


